
Protokół Nr 4/09 
z odbytego posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa… 

w dniu 17 kwietnia 2009r. o godz. 14.00. 
 

Obecni:                                               Nieobecny  usprawiedliwiony: 
 

1.Dudzis Jarosław                             1.Pych Andrzej 
2.Radzik Marek 
3.Adamski Andrzej 
4.Bulcewicz BoŜena 
5.Udziela Andrzej 
 

Komisja w powyŜszym składzie odbyła wspólne posiedzenie z Komisją 
Rolnictwa… . Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan 
Andrzej Udziela. 
Komisja zajmowała się w szczególności opiniowaniem projektów uchwał 
przygotowanych na sesję , która odbędzie się w dniu 21.04.2009r.oraz 
opiniowaniem sprawozdania  z przebiegu wykonania budŜetu Miasta i Gminy za 
2008r. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wykowanie budŜetu za 2008r. 
 

Projekt uchwały 4.2. w sprawie określenia dla nauczycieli w drodze 
regulaminu wysokości stawek dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i 
mieszkaniowego oraz szczegółowych warunków przyznawania tych 
dodatków, szczegółowych warunków obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, wysokości i warunki wypłacania innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy. 

Dyrektor ZE-AS Pan S. Krawczyk wyjaśnił, iŜ Wojewoda Lubuski zwrócił się o 
podjęcie nowych uchwał , gdyŜ weszła w Ŝycie w dniu 22.01.2009r.  nowelizacja karty 
nauczyciela i wcześniej podjęte uchwały wygasły. 
W związku z czym podjęcie uchwały  winno nastąpić przed upływem terminu  
3 miesięcy od daty ogłoszenia ustawy  budŜetowej państwa na 2009r. 
Uchwałę naleŜy podjąć o identycznej treści, lecz bezterminowo.  
W poprzedniej uchwale był zapis , iŜ regulamin obowiązywał od 01.01.2008. do 
31.12.2008r. w chwili obecnej naleŜy podjąć bezterminowo. 
Nowelizacja ustawy nakazuje , iŜ nowe uchwały naleŜy podjąć do dnia 23.04.2009r. 
stąd projekt uchwały przygotowano na tą sesję. 
Natomiast nie będzie potrzeby corocznie debatować nad tym tematem , będzie to tylko 
i wyłącznie decyzja burmistrza jeśli przedłoŜy projekt zmiany stawek, wówczas będzie 
potrzeba podjęcia uchwały. Natomiast jeśli stawka nie ulegnie zmianie to uchwała 
będzie obowiązywała przez kolejne lata. 
Z pytaniem zwrócił się Pan J.Dudzis – czy zmieniły się stawki funduszu 
motywacyjnego. 
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Pan Krawczyk wyjaśnił, iŜ zgodnie z zapowiedzią z poprzedniego roku o 25%  
wzrosła pula dodatku motywacyjnego- jest on tylko odpisem.  
Natomiast dzielenie odbywa się zgodnie z regulaminem wewnętrznym i jeśli 
ktokolwiek dzieli po 50zł czy po 100 zł. kaŜdemu jak leci to wystawia sobie najgorsze 
świadectwo – jest to niezgodne z regulaminem , który rada podjęła. 
W chwili  obecnej średnia wysokość dodatku wynosi 5% odpisu od zasadniczego 
wynagrodzenia w kaŜdej szkole i to jest mniej więcej  średnio na nauczyciela 
ok. 110zł.- 115zł. Natomiast w kaŜdej placówce dostaje tylko część nauczycieli 
takie dodatki , które kształtują się średnio znacznie powyŜej tej kwoty w przypadku 
tych osób, które dodatki otrzymują. 
Bo nie moŜe być tak ,Ŝe wszyscy nauczyciele dostają tyle samo. 
Natomiast burmistrz wypełnił zobowiązanie , Ŝeby zwiększyć tą pulę, a ona wzrosła o 
25%, czyli o dość znaczne pieniądze. 
W związku z czym Pan Waszczyszyn stwierdził, iŜ Pani Dyrektor moŜe dzielić wg 
swego uznania –więcej bądź mniej. 
W regulaminie są zapisane wskazówki dot. przydziału dodatku. 
Ponadto kaŜda szkoła moŜe tworzyć wewnętrzny regulamin, moŜe opiniować to  
poprzez Radę Pedagogiczną , albo poprzez zespół , który jest do tego powołany,  
a odbywa się to w kaŜdej szkole w sposób jasny. 
Dyrektorzy sami bez uzasadnienia  nie podejmują takich decyzji. 
Natomiast jest to wyłącznie decyzja dyrektora. 
Następnie Pan Udziela zwrócił się z pytaniem jak wygląda sprawa w Kowalowie 
jak załatwiają sprawy wyjazdów słuŜbowych i telefonów. 
Pan Krawczyk wyjaśnił, iŜ jest to decyzja dyrekcji co umieści w swoim budŜecie, 
niektórzy dyrektorzy mają ujętą kwotę stałą na  telefony, jest to kwestia dyrektora. 
Natomiast dojazdy są na koszt osoby , która pełni stanowisko dyrektora. 
Nie ma pieniędzy związanych z dojazdami. 
Burmistrz moŜe podjąć decyzję i przydzielić ryczałt na dojazdy lokalne (300 km. bądź 
200 km.), taka moŜliwość istnieje, a przyznany ryczał wchodzi do budŜetu szkoły. 
Ponadto w przypadku szkół zlokalizowanych poza terenem miasta są tzw. dodatki 
wiejskie (10% do wynagrodzenia), które słuŜą temu celowi-dodaje. 
Natomiast wyjazd związany np. z sesją naleŜy wystawić delegację , a dyrektor taką 
delegację na pewno kaŜdorazowo podpisze. 
Pan Udziela stwierdził, Ŝe jest to kłopotliwe, za kaŜdym razem wystawiać delegację 
zdaniem p.Udzieli powinien być ustalony ryczałt na dojazdy. 
Pan Krawczyk dodaje , iŜ w przypadku szkół poza terenem miasta są dodatki wiejskie i 
one temu słuŜą jest to 10% do wynagrodzenie, tak samo jak dopłata do mieszkania. 
Dodatki te nie wchodzą do puli wynagrodzeń są to tzw. dodatki socjalne. 
Więcej pytań nie zgłoszono.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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4.3.w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Kowalowie. 
Dyrektor Krawczyk wyjaśnił, iŜ uchwała ta jest uchwałą juŜ właściwą.  
Rady Pedagogiczne wyraziły pozytywną opinię. Jak równieŜ  jest pozytywna opinia 
Kuratora Oświaty i właściwie temat ten jest całkowicie zamknięty. NaleŜy tylko 
podjąć uchwałę. 
W momencie podjęcia uchwały całość dokumentacji  zostanie przesłana do Kuratora 
Oświaty. Pytań nie zgłoszono. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały 4.4. w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta Rzepin. 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ  nadaje się nazwę ul. Słoneczna nowej drodze 
powstałej w Rzepinie przy , której zlokalizowane są trzy działki budowlane , o nadanie 
nazwy ul. Słoneczna wystąpił z wnioskiem właściciel posesji. 
Pytań nie zgłoszono. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

4.5. w sprawie wzniesienia pomnika w Rzepinie. 
Burmistrz Skałuba  poinformował, iŜ na skwerze u zbiegu ulic Dworcowej i Słubickiej 
stoi od lat zniszczona rzeźba jelenia – symbol Gm. Rzepin. 
Z uwagi na jej stan podjęta została idea postawienia nowego pomnika, który 
promować będzie Gm.Rzepin , stąd projekt uchwały, a jest to konsekwencja zapisu w 
budŜecie. Gmina zamierza wykonać prawdziwy herb jelenia, stąd uchwała , która musi 
określić lokalizację. 
Pan Udziela pytał , czy będzie w tym samym miejscu. 
Tak – odpowiedział burmistrz. 
Natomiast Pan J.Dudzis proponował  inne ustawienie sugerował,  Ŝeby ustawić jelenia 
kierując głowę w stronę Słubic. Wówczas będzie  bardziej widoczny. 
Burmistrz dodaje, Ŝe obecny jeleń stoi bez fundamentu, trzeba będzie wylać 
fundament, wtedy będzie moŜna uwzględnić propozycję Pana Dudzisa. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

4.6.w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagosp. przestrzennego 
terenu połoŜonego w Rzepinie w rejonie ul. Słubickiej. 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ przedmiotem ustaleń planu jest teren zabudowy 
handlowo- mieszkaniowej i usługowej dot. budowy Polo Marketu – jest to ostatni etap 
zatwierdzenia planu zagosp. przestrzennego- dodaje. 
W związku z czym Pan Radzik pytał kiedy ruszy budowa, burmistrz odpowiedział, Ŝe 
jeszcze w tym roku. 
Pan J.Dudzis pytał ile będzie miejsc parkingowych, burmistrz na tą chwilę nie udzielił 
odpowiedzi- odpowie na sesji. 
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Natomiast Pan Udziela stwierdził,  iŜ Market i tak stanie,  protesty mieszkańców nie 
pomogły , a gmina juŜ duŜo wcześniej mogła mieć Polo Market na swoim terenie i 
dodatkowe środki. 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
4.7. w sprawie skargi na Burmistrza Rzepina. 
Pan Udziela poinformował, iŜ jak wynika z treści uchwały skarga jest bezzasadna. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
 
4.8. w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej 
stanowiącej własność Gm. Rzepin. 
 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ  Firma Steinpol wypowiedziała umowę i nadzór nad 
tym obiektem spadł na Gminę. PoniewaŜ są chętni , którzy chcą kupić nieruchomość 
zabudowaną budynkiem przeznaczonym na działalność sportowo-rekreacyjną o pow. 
286,58m2 połoŜoną przy ul.Bocznej w Rzepinie – były MORS. 
W związku z czym gmina postanowiła wystawić do sprzedaŜy w drodze przetargu 
nieograniczonego przedmiotową nieruchomość przy zachowaniu obecnej funkcji.   
Pytań nie zgłoszono.   
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
 
4.9.w sprawie ustalenia dla Burmistrza Rzepina miesięcznego limitu kilometrów. 
 
Wobec czego Pan J.Dudzis zwrócił się z pytaniem , czy do tej pory nie były przyznane 
kilometry na jazdy lokalne dla burmistrza? 
Burmistrz Skałuba odpowiedział, Ŝe było przyznane 300 km. , lecz naleŜy umocować 
to uchwałą rady. 
Pan Udziela pytał , a co z zastępcą burmistrza? 
dla zastępcy burmistrza przyznaje się Zarządzeniem Burmistrza, a dla burmistrza 
uchwałą rady. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ponadto Pan J.Dudzis poruszył sprawę pomalowania pasów przy SP Nr 1 
w Rzepinie (kolor biało-czerwony), gdyŜ pasów w ogóle nie widać 
oraz na ul. Nadtorowej dot. miejsc najbardziej uczęszczanych przez dzieci. 
Następnie poruszył sprawę dot. III edycji konkursu na najpiękniejszą posesję. 
Sugerował więc , aby tym razem włączyć równieŜ wszystkie wioski w Gm. 
Rzepin , a na doŜynkach zostanie ogłoszony finał. 
Poza tym , Ŝeby burmistrz spowodował , aby kolej wymieniła płotki betonowe 
przy ul. Słubickiej nie dodają one chluby miastu , wręcz przeciwnie mocno 
szpecą. 
Burmistrz wyjaśnił, iŜ zostało wystosowane pismo z dołączoną fotografią tych 
płotków. Jest wstępne zapewnienie ,  Ŝe kolejarze sami wymienią na swój koszt. 
Natomiast jeśli do tego nie dojdzie , to gmina będzie zmuszona zrobić to we 
własnym zakresie. 
Następna sprawa jaką poruszył p.Dudzis to budynek po byłej Restauracji „Pod 
Jeleniem” - ul.Woj.Polskiego. 
Właściciel obiecał, iŜ do końca ub. coś z tym zrobi. 
Chodzi głównie o zewnętrzną elewację, naprawdę  szpeci bardzo ten budynek, i 
naleŜy jakoś  zmusić właściciela, by wykonał chociaŜ elewację , bo co jest 
wewnątrz budynku nie interesuje , lecz wygląd zewnętrzny jest waŜny. 
Tym bardziej , Ŝe w niedalekiej odległości znajduje się hotel „Ratuszowy”. 
Burmistrz potwierdził, Ŝe były obietnice ze strony właściciela, jednakŜe nic nie 
ruszyło z miejsca. 
Pan Udziela dodaje , iŜ moŜna tylko poprosić, lecz przymusić nikogo nie moŜna.  
Pan Dudzis poruszył takŜe sprawę huśtawek na placu zabaw przy ul.Chrobrego. 
Jest tam bardzo duŜo dzieci , a za mało huśtawek. 
Proponował więc , aby doposaŜyć plac w sprzęt. 
Burmistrz poinformował, Ŝe są kłopoty z karuzelą. 
JednakŜe przeprowadzi rozmowę z pracownikiem , aby zakupić parę nowych 
elementów.  
Obiecał , Ŝe  zajmie się tą sprawą. 
 
Ponadto Pan Waszczyszyn zgłosił problemem ul. Bocznej – jest tam totalne  
wysypisko śmieci. 
Burmistrz odp. ,Ŝe wysłano grupę ludzi celem uprzątnięcia tej drogi, lecz 
powtarza się to znów, śmieci wyrzucają te same osoby.  
Poza tym droga do Lubiechni Wielkiej od ul.Północnej – jest to równieŜ 
wysypisko śmieci.  W związku z tym , Ŝe na H. Sawickiej ustawiono zakaz 



składowania śmieci , to właśnie w kierunku Lubiechni po obu stronach drogi są 
wyrzucane śmieci. Sugerował więc, aby śmieci te zepchnąć jak najszybciej. 
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Ostatnia sprawa to – jezioro długie – jest wokół  jeziora bardzo brudno. 
Zobowiązał się , Ŝe zwróci się o pomoc do wędkarzy, lecz burmistrz teŜ 
powinien swoich ludzi skierować. 
 

Następnie głos zabrała Pani  Balcewicz – informując, iŜ w Serbowie wjeŜdŜając 
do parku jest walący się mur z kamienia. Najprawdopodobniej jest to teren 
gminy. Pytała więc , czy mieszkańcy mogą sami uprzątnąć i zabrać kamień na 
potrzeby wsi, czy zrobi to gmina. 
Burmistrz odp., iŜ wszystko ustali i udzieli odpowiedzi w późniejszym terminie. 
Ponadto poruszyła problem częstego włamania do sklepu w Serbowie. 
Prosiła więc , aby burmistrz spowodował, by policja częściej patrolowała tą 
wieś  w szczególności w nocy. 
Burmistrz obiecał, Ŝe porozmawia z Komendantem Policji. 
 

Natomiast Pan M.Radzik zgłosił problem starej „Kuźni” w Kowalowie, na 
której dach grozi zawaleniem , co prawda jest postawiona tablica , Ŝe obiekt 
grozi zawaleniem , lecz zdaniem p.Radzika jeśli obiekt grozi zawaleniem to 
naleŜałoby zamknąć drogi , tak samo dojście do remizy jest zagroŜone, bo 
niewiadomo  na którą stronę moŜe obiekt runąć. 
Nadmienił, iŜ chodzi o rozebranie tego budynku, natomiast wykonanie 
końcowych  prac zobowiązali się zrobić straŜacy we własnym zakresie.  
 

Burmistrz poinformował, Ŝe  temat ten przyjął do wiadomości. 
 

Ponadto Pan Udziela prosił, Ŝeby gmina trzymała rękę na pulsie, poniewaŜ z 
tego co mu wiadomo jest robiona komunalizacja działek w Kowalowie obok 
działki p.Udzieli – będzie moŜna wspólnie teren ten  zagospodarować. 
 

Następnie Pan Waszczyszyn poruszył temat budowy kanalizacji na starym 
mieście, czy jest juŜ oficjalnie wiadomo , Ŝe wniosek jest pozytywnie 
zaopiniowany. 
Burmistrz – oficjalnej informacji nie ma , jednakŜe na 99% wniosek jest 
zaakceptowany, lecz są małe nieścisłości, które naleŜy uzupełnić. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.                             
                                                                

Na tym protokół zakończono. 
                                                                                   
Protokółowała:                          
                                                                                    

                             

M.Szewczyńska                                                                                                                                        
 


